
Een nieuwe Nieuwe Markt voor Roosendaal - een nieuw begin

Geachte leden van de gemeenteraad. Ik sta hier als lid van de cockpit en als lid van het bestuur 
van de binnenstadsorganisatie en als zodanig spreek ik ook namens deze twee gremia tot u.
Uw raad heeft de visie en het lef gehad om Riek Bakker te vragen om te zorgen voor nieuw elan 
voor uw stad. Het rapport Hart voor de binnenstad is door uw raad omarmd en ook heeft u ons als 
binnenstadsbestuur het vertrouwen gegeven om de uitvoering van dit rapport ter hand te nemen. 
Vandaag staat het eerste echte wapenfeit daarvan op uw agenda.
De totstandkoming van dit deelplan was een van de belangrijke opgaven uit het rapport. De 
Nieuwe Markt werd in de participatie van Riek steevast genoemd als op te lossen probleem. Het 
plein is als de weekmarkt er niet is, zes van de zeven dagen, leeg en sfeerloos en zorgt niet voor 
een gezellig verblijfsklimaat waardoor mensen langer in de stad zouden willen blijven. De Nieuwe 
Markt staat daarmee ook symbool voor wat er nodig is voor een gezonde toekomst voor de 
binnenstad van Roosendaal.
Het voor u liggende plan is tot stand gekomen door de inmiddels welbekende participatieve 
aanpak, zoals ook Riek die hanteerde, zij het volgens de methode van codesign die de nieuwe 
directie van uw binnenstad in haar aanpak hanteert. Een ieder die betrokken is bij De Nieuwe 
Markt is daarbij uitgenodigd zijn of haar bijdrage te leveren. Het is tekenend voor de betrokkenheid 
bij de toekomst van de binnenstad dat voor deze sessies een goede en brede participatie heeft 
plaatsgevonden. Deze aanpak heeft geleid tot een breed gedragen en inhoudelijk sterk doordacht 
plan, waarbij alle goede en minder bruikbare ideeën zijn ingebracht en collectief gewogen. 
Wij zijn ervan overtuigd dat de uitvoering van dit plan, als een van de eerste zichtbare stappen in 
de integrale verbetering van de binnenstad van Roosendaal, van groot belang is. Immers, hiermee 
laat Roosendaal voor iedereen zichtbaar zien dat het niet bij mooie woorden blijft, maar dat er 
daadwerkelijk een zeer betekenisvolle stap wordt gezet, als eerste van vele kleinere en grotere die 
nu snel gaan volgen.
Uw Raad zal ongetwijfeld willen weten hoe het dan staat met de in het vooruitzicht gestelde 
investeringen door de markt. Rondom de Nieuwe Markt zijn een aantal mandjes actief. Daar zijn 
de afgelopen maanden ook belangrijke stappen gezet, onder bezielende leiding van de nieuwe 
binnenstadsdirectie. Mijn boodschap aan u is dat deze mandjes de komende tijd ook tot 
investeringen zullen gaan leiden. Juist het besluit tot in uitvoering nemen van de Nieuwe Markt is 
een belangrijk signaal ook voor de vele verschillende partijen in en rond die mandjes dat met de 
integrale uitvoering van het plan Hart voor de Binnenstad is gestart en dat Roosendaal 
vastbesloten is, zoals het voltallige binnenstadsbestuur en de cockpit, om dat plan in volle omvang 
tot stand te brengen.
Wat er hier in Roosendaal gebeurt is uniek voor Nederland. Mogelijk bent u zich dat niet altijd 
bewust en daarom vertel ik het u nogmaals. Uw lokale problematiek rondom uw binnenstad is niet 



uniek; het winkelgedrag van consumenten in heel Nederland en daarbuiten is drastisch aan het 
veranderen. De komst van het internet heeft er voor gezorgd dat consumenten beter geïnformeerd 
zijn dan ooit; men weet wat er te koop is en hoeft niet veel moeite meer te doen om producten te 
verkrijgen. Onze winkelvoorzieningen zijn bedacht en gemaakt op basis van de noodzaak 
producten dicht in de buurt van de burger te brengen in fysieke winkelgebieden, waar zij naar toe 
moesten om die producten te kunnen verkrijgen. Of het leuk was of niet deed niet zo veel ter zake. 
Hoe anders is het vandaag de dag. Het besef dat het anders moet is inmiddels breed gedeeld, zo 
blijkt ook uit het feit dat onze minister van Economische Zaken met alle betrokkenen uit alle 
geledingen betrokken bij binnensteden in Nederland de Retailagenda heeft gepresenteerd.  Uw 
stad wordt hierin op veel plaatsen terecht genoemd; veel van de pilots worden hier gestart. Dat 
heeft alles te maken met de unieke omstandigheden die uw raad heeft gecreëerd met Rieks plan 
Hart voor de Binnenstad, met de installatie van de cockpit en het bestuur van de binnenstad, met 
vertegenwoordigers uit alle geledingen, met een directie die, samen met de Roosendaalse 
samenleving en bredere markt, het verschil weet te maken. Het plan voor de Nieuwe Markt is 
daarvan een eerste maar zeer belangrijke stap, die ik u namens het voltallige bestuur van de 
binnenstad, met volledige ondersteuning van de cockpit van harte aanbeveel straks te omarmen 
als de uwe.


